
ZAPISNIK 

sa 55. sjednice Savjeta Agencije za sprječavanje korupcije 

održane 27. avgusta 2021. godine 

 

Sjednica je počela u 10.15 sati. 

Predsjedavao je Momčilo Radulović, predsjednik Savjeta ASK.  

Sjednici su prisustvovali: Goranka Vučinić, Rifat Hadrović, Gavrilo Čabarkapa i 

Zlatko Vujović, članovi Savjeta ASK, kao i Aleksandra Vojinović, sekretarka 

Savjeta ASK.  

Sjednica je bila otvorena za predstavnike medija. 

Za 55. sjednicu jednoglasno je utvrđen sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

1. Izbor predsjednika/ce Savjeta ASK; i  

 

2. Tekuća pitanja. 

 

Jednoglasno je usvojen Zapisnik sa 54. sjednice Savjeta ASK, bez primjedbi. 

 

Prva tačka: Izbor predsjednika/ce Savjeta ASK 

Predsjedavajući je podsjetio da je članom 5 Poslovika o radu Savjeta ASK 

propisano da članovi Savjeta između sebe biraju predsjednika Savjeta, većinom od 

ukupnog broja članova Savjeta, na period od godinu dana. 

S tim u vezi, a imajući u vidu da je predsjednik Savjeta izabran 27. avgusta 2020. 

godine,  stekli su se uslovi za izbor presdjednika tog tijela za narednih godinu dana. 

Otvorio je raspravu i pozvao članove Savjeta da iznesu prijedloge za predsjednika 

Savjeta ASK. 

Gavrilo Čabarkapa je kazao da je Momčilo Radulović do sada stručno i 

profesionalno obavljao poslove iz nadležnosti predsjednika Savjeta, što ga, uz 

profesionalne reference, preporučuje za još jedan mandat. Iz navedenih razloga je 

predložio da Momčilo Radulović bude ponovo izabran na tu funkciju. 

Zlatko Vujović je, osvrnuvši se na prethodni rad Agencije i Savjeta, kazao da su 

prvu godinu rada novoizabranog sastava Savjeta obilježila neslaganja, posebno po 

pitanju izbora vršioca dužnosti Agencije, ali da je u međuvremenu došlo do 
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harmonizacije stavova članova Savjeta po pitanju vizije daljeg rada Agenicije. 

Podsjetio je da je u prethodne dvije godine glasao protiv, odnosno bio uzdržan od 

prijedloga da Radulović bude izabran za predsjednika, ali da  je u međuvremenu 

došlo do napretka i promjeni percepcije međunarodne javnosti o radu Agencije, a 

čemu je Radulović dao lični doprinos.  Smatra da navedene aktivnosti predstavljaju 

dobar impuls za dalji rad, zbog čega će podržati preijedlog da Radulović bude 

reizabran na funkciju predsjednika Svajeta ASK. 

Rifat Hadrović se saglasio sa ocjenama Gavrila Čabrkape i Zlatka Vujovića, i 

dodao da je Radulović kvalitetno i stručno koordinirao rad Savjeta i ujedno doprinio 

da Agencija bude značajno bolje ocijenjena u relevantnim međunarodnim 

izvještajima, kao i od strane domaće javnosti. Siz navedenih razloga, smatra da 

Radulović treba da nastavi da obavlja funkciju predsjednika Savjeta ASK u narednih 

godinu dana. 

Goranka Vučinić se, takođe, generalno saglasila sa ocjenama ostalih članova 

Savjeta ASK, ali je istakla da je u prethodnom periodu propuštena šansa da se  kroz 

izmjenu Statuta, ojačaju nadležnosti Savjeta ASK, a samim tim i njegova uloga u 

ukupnom trasiranju rada ASK. Iz navedenih razloga će se uzdržati od glasanja za 

prijedlog da Radulović bude reizabran za predsjednika Savjeta ASK. 

Momčilo Radulović se zahvalio članovima Savjeta ASK na lijepim riječima u vezi 

sa njegovim radom, te da prihvata kandidaturu za predsjednika Savjeta ASK. Kazao 

je da su aktuelni saziv Savjeta i novoizabrano rukovodstvo uspjeli da otklone 

probleme u funkcionisanju Agencije zbog kojih je bila ekstremno negativno 

percipirana od strane međunarodne i domaće javnosti. Dodao je da i dalje postoji 

prostor za unapređenja u radu, te da će se u narednom periodu inistirati da 

proaktivnom pristutpu u otkrivanju slučajeva potencijalne korupcije i ugrožavanja 

javnog interesa. 

U odsnou na izlaganje Goranke Vučinić, saglasio se da je potrebno ojačati 

nadležnosti Savjeta ASK, ali da se to prvenstveno mora uraditi kroz izmjenu Zakona 

o sprječavanju korupcije. Statut ASK je izmijenjen u najvećoj mogućoj mjeri, vodeći 

računa da se ne izađe iz zakonom propisanih nadležnosti Savjeta. 

U odnosu na izlaganje Zlatka Vujovića, kazao je da je Savjet u prethodne dvije 

godine, uz izuzetno limitirane zakonske mogućnosti, uspio da značajno unaprijedi ra 
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ASK, što je prepoznato u međunarodnoj u odmaćoj javnosti, te da su sve 

nesuglasice bila u pravcu iznalaženja najboljeg načina za sprovođenje reformi. 

Nakon završene rasprave, predsjedavajući je stavio na glasanje prijedlog da 

Momčilo Radulović bude izabran za predsjednika Savjeta ASK. Prijedlog je 

prihvaćen većinom glasova (glasalo je pet članova Savjeta, i to: četiri za – Gavrilo 

Čabarkapa, Rifat Hadrović, Momčilo Radulović i Zlatko Vujović, i jedan uzdržan – 

Goranka Vučinić). 

 

Druga tačka: Tekuća pitanja 

Dogovoreno je da se na 56. Sjednici razmatra Izvještaj o radu ASK za drugi kvartal 

2021. godine, a da se sjednca održi 6. septembra 2021. godine u 12 sati.  

------------------------------- 

       Savjet ASK, na 55. sjednici, usvojio je sljedeće  

 

ZAKLJUČKE I/ILI KONSTATACIJE:  

1. Za predsjednika Savjeta ASK, večinom glasova, izabran je Momčilo 

Radulović; 

2. Dogovoreno je da se na 56. Sjednici razmatra Izvještaj o radu ASK za drugi 

kvartal 2021. godine, a da se sjednca održi 6. septembra 2021. godine u 12 

sati. 

Sjednica je zaključena u 10.50h 

 

 

Broj 00 –  

Podgorica,    septembar 2021. godine 

 

SEKRETARKA SAVJETA                                                 PREDSJEDNIK SAVJETA 
 
  Aleksandra Vojinović                                                                Momčilo Radulović 


